
Svar på Interpellation  från Anna Nordstrand -det beräknade överskottet i
socialnämndens  bokslut

 

Här föreligger det nog någon form av missförstånd mellan Hans Björklund och mig .

På frågan från Björklund så uppfattade jag det som om han undrade var nämndens
överskott går vilket då förvånade mig eftersom alla ju vet att överskottet för en nämnds
verksamhet tillfaller kommunkassan.

Så här ligger det till:

Socialnämnden har ansökt om ersättning för merkostnader kopplade till Corona på 14,48
miljoner och erhållit 14,24 miljoner dvs detta har i praktiken gått jämnt ut. Samtliga
erhållna medel har således förbrukats och använts till det ändamål dom varit avsedda för
och inga medel har blivit över  och tillförts kommunkassan

Nämnden har vidare utan att behöva ansöka om det fått ersättning för nämndens
sjuklönekostnader för 2020 på 10,8 miljoner 

Att nämnden gör ett ekonomiskt överskott handlar således om helt andra saker och har
ingen som helst koppling till den statliga ersättningen

Venzel Rosqvist 

Ordförande socialnämnden 

 


